[bookmark: _GoBack]Lieber 1. Stock,
 
für alle die mich nicht kennen, mein Name ist Michael Herndler. Vor zwei Wochen bin ich aus dem 3. Stock (Soziologie und empirische Sozialforschung) hier her gezogen. Derzeit arbeite ich an der Fertigstellung meiner Masterarbeit (Sozioökonomie WU) mit den Schwerpunkten "Soziale Bewegungen, Institutionalisierungsprozesse und Organisationstheorien" sowie am europäischen Drittsektor Projekt "Third Sector Impact" von Prof. Simsa.
Leider (oder zum Glück) verfüge ich über kein Telefon, ihr könnt mich aber gerne jederzeit im Büro besuchen. Ich freue mich auf viele interessante Gespräche und neue Erfahrungen mit euch!
 
Liebe Grüße,
Michael

Dear 1st floor,
in case you do not know me already, my name is Michael Herndler. About two weeks ago, I moved from the Institute for Sociology and Social Research (3rd floor) down here. I am part of the European Third Sector Impact project of Prof. Simsa since February 2015. Aside that I work on the graduation in the Master of Socioeconomics and my thesis, focusing on social movement organisations, institutionalization processes and organizational theories.
Unfortunately, I do not have a phone (I am sort of glad), but you are welcome to visit me in my office any time. I am looking forward to many interesting conversations and new experiences with you!
Kind regards,
Michael
